
Generalforsamlingen i GimNDEJERfi'OR8NINGEN SMEDEGÅRD 

den Jo. juli 1989 kl. 10.00 på Ølsted Kro 

Som dirigent valgtes Taaning Johansen, som konstaterede, at 
mødet var lovligt indkaldt. Dagsordenen korrigeredes for så 
vidt angik pkt. 5 "valg af bestyrelse", idet der kun skulle 
vælges 2 bestyrelsesmedlemmer for 2 år og, l medlem for l år. 

Formaaden gennemgik i sin beretning de sager, som bestyrelsen 
havde beskæftiget sig med i det forløbne år, idet han :.<;tvn
lig :fremlagde til a:fgørelse og diskussioJl. emnerne storskrald 
og strandvejens reparation. Beretningen blev taget til e:fter
retning, idet det :for storskralds vedkommende blev ~astslået, 
at der her drejer sig om bortkørsel a:f havea~:fald og greRe. 
B~styrelsen vil tage kontakt med en vognmand og orientere 
medle_merne om hvornår, hvordan og hvor meget. Strandvejeas 
reparation er så om:fattende et projekt - ikke mindst økono
misk - at beslutning herom måtte nødvendiggøre indkaldelse 
af en ekstraordinær general:forsamling. 

Kassereren fremlagde foreningens regnskab, som godkendtes. 
Budgettet toges som forslag til efterretning. 
Kontingentet fastsattes uændret til kr.Joo for året 1989/90. 
Indmeldelsesgebyret forhøjedes derimod til kr. JOO 

Under punktet Indkomne forslag havde Svend Larsen indsendt et 
brev, som bl.a. skarpt kritiserede formandens referat af sid
ste års generalforsamling (udsendt lo. okt. 1988) R~feratet 
var særdeles kontroversielt og indeholdt bemærkninger om for
mandens personlige forhold, som forsamlingen i almindelighed 
fandt over:flødige.Dette til troo.s afholdt ikke formanden f'ra-
at fremkomme med ube:føjede udtalelser om navngivne, ikke til
stedeværende personer, hvilket medførte en skarp protest. 
Svend Larsens brev og :formandens "re:ferat" blev taget til ef
terretning, men ønsket om optagelse i foreningsprotokollea 
blev ensstemmigt afvist for begge papirers vedkommende. 

Under pkt~ 5 Valg af bestyrelse accep~er~de forsamlingen, at 
Per Malmstrøm - i mangel a:f modkandidat - fortsatte som for
mand. 
Kaj Bryde og Henning Andersen valgtes som medlemmer af be
styrelsen ror 2 år. Else HaRsen som medlem ror ~t åro 
Lei:f Salling valgtes som suppleant for et år. 

Som revisorer valgtes Per Johansen og Taaning Johansen. 

Det sidste punkt ~ventuelt drejede sig navnlig om fælles
arealets benyttelse og vedligeholdelse samt om forholds
regler, der kunne afskære uvedkommendes indtrængen på om
rådet .. 

St. Havelse Strand, den JO. juli 1989 
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St. Havelse Strand, den 31.juli 1989 

Bestyrelsen for Grundejerforeningen Smodegaard 
v/formanden Per Malmstrøm, -.. -- .. ------- ------ --.. -------
St. Havelse Strand 

Hoslagt ,fremsendes til orientering - et - eksemplar af' --
mit notat som dirigent ved gårsdagens generalforsamling. 
Notatet er omdelt -- til- f'oreningens - medlemmer.---

For så vidt angår de på mødet grøftede emner, finder jeg 
anledning til at bomærke f'ølgendel ----- .------- -

Ang. Drænfond 

Bemærkningerne om "engangsforanstaltning" er ikke umiddel
bartforståelige, - især da -det pågeneralforsamlingen - i - 1988 -
blev henstillet til bestyrelsen at udarbejde nærmere regler 

--- for drænfondens formål -- og--benyttelse . -Sådanne -til tag--ses 
ikke at være iværksat. 

Ang. Strandvejens reparation 

Vedtægterne giver ikke- mulighed -for at- optage lån.' -
Frederiksveæ:-k kommune har i sin tid ladet vejen asfnltere, 
og man forsøgte at pålægge grundejerne at --betale. - Dette - -
mislykkedes, idet kommunens krav blev ' t'remsat for sent. 

- ' " - ---- - - - . - -- _ _ __ o ---- Nu foreligger-der · ønske om at :få -vej en-- repareret:, --hvilket--
logisk må være ens~g for kommunen, som iflg. det oplyste 
vil -voorevillig.-- til -at betale -for reparation a:f .. dot- -stykke _ 
af vejen, der løber mellem amtsvejen og Hejrevej (,) -
hvilltet ikke _ ses a t _vær_e _ nærmGre __ begrundet. __ ~_ medens_ resten __ 
af vejen - til fjorden - skulle _ være grundejernes sag, idet 

__ man dog skulle være:v.~lligt:!.J.. __ at_ Y4~L~t._. min_d.~e~t_ilskud. ___ _ 
Al tså i virlteligheden en sag mellem kommunen og grundej erne, 
som grundejerforeningerne vel kan :forhandle sig til rette om 
men ikke- på nogen-måde - involv-ere '--5 i -g økonomfsk- -i. --- ---- -

De~ er derfor op til bestyrelsen - at- gøre - dis'se-- forhold - fuld
stændigt klare for medlemmerne - eventuelt på den foreslåede 
ekstraordinære generalforsamling, __ som __ .i .-ØMrigt _kun viL.: kunne _ 
tage stilling til det forhandlingsresultat, der opnåes med 
kommunen. Dette vil _ til gengæld krClLv:.e_ en_ ygEirs~ gr~ng.~· og._. 
velunderbygget indsats, men ~den at foreningen økonomisk .• 
engager~s i projektet, hvilket der ej heller rindes belæg 
for i vedtægterne. --- - .. _- - - - -- - ---- .-- - -:---

' Disso -betragtningor ':fremsættes- udelukkende - i - miri -- egenskab-
af dirigont og kan således ikke give anledning til drøf-
telse om sagerne "med mig. ' .- -------- - - --- -----

Med venlig hilsen 

M. Taaning Johansen 
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